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Palotás Község Önkormányzata 

Képviselő-testületének 
 

15. számú nyilvános ülés 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. augusztus 17-én  

    megtartott nyilvános üléséről 
 
N a p i r e n d: 
 
 
 1./ Járda felújítására beérkezett árajánlatok megtárgyalása, kivitelező kiválasztása 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester   75/2015.(VIII.17.) határozat 
 
 2./ Az adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok  

    fejlesztéseinek támogatására kiírt pályázat megtárgyalása és a pályázati alcélok  
    kiválasztása        76/2015.(VIII.17.) határozat 

          Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 

3./ Egyebek: 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
15. számú nyilvános ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. augusztus 17-én  
               megtartott nyilvános üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Majer 
Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 5 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következő: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Járda felújítására beérkezett árajánlatok megtárgyalása, kivitelező kiválasztása 
2./ Az adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok fejlesztéseinek 
támogatására kiírt pályázat megtárgyalása és a pályázati alcélok kiválasztása 
3./ Egyebek 
 
I. NAPIREND: 
 

Járda felújítására beérkezett árajánlatok megtárgyalása, kivitelező kiválasztása 
 
Szabó Mihály polgármester: A testületi ülés előtt a Pénzügyi, Ügyrendi és 
Településfejlesztési Bizottság bontotta és megtárgyalta a beérkezett ajánlatokat, megkérem 
Siposné Kiss Mónikát a bizottság elnökét ismertesse az ajánlatokat és a bizottság javaslatát. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő, bizottság elnöke: A megadott határidőre 7 ajánlat érkezett. 
Egy ajánlat benyújtása nem zárt borítékban történt, valamint referenciamunka nem került 
becsatolásra, így a bizottság nem javasolja az ajánlat befogadását, így az érvényes ajánlatok 
száma 6. Az ajánlatoknál megnéztük az anyagköltséget és a munkadíjköltséget. Sajnos csak 
egy helybéli vállalkozótól érkezett ajánlat, a Bohus 2003 Kft-től. A bizottság úgy döntött, hogy 
a Bohus 2003. Kft. ajánlata a legkedvezőbb, illetve helyi vállalkozó, ezért az ő ajánlatát 
javasolja elfogadásra a testületnek. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Jelen voltam a bizottság ülésén, a zárt borítékban érkezett 
ajánlatok itt kerültek felbontásra. A Bohus 2003 Kft ajánlata a legolcsóbb, ebből lehet a 
legtöbb járdaszakaszt felújítani. Minden helyi vállalkozónak megvolt a lehetősége ajánlat 
beadására, sajnálom, hogy többen nem jelentkeztek. Javaslom a Bohus 2003 Kft megbízását. 
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Szabó Mihály polgármester: Sajnálatomat fejezem ki én is, hogy a négy megkeresett helyi 
vállalkozó közül csak egy nyújtotta be ajánlatát. Az Ady Endre úti és Bajcsy-Zsilinszky úti 
járdák felújítására javaslom a Bohus 2003 Kft megbízását. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

75/2015.(VIII.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a belterületi járdák felújítására  (az 
Ady Endre út az általános iskola oldalán, a Bajcsy-Zsilinszky út Hunyadi útig, valamint 
a Bajcsy-Zsilinszky út másik oldala teljes hosszában) benyújtott árajánlatok közül a 
legkedvezőbb ajánlatot adó Bohus 2003 Kft (Budapest, Kassai u. 56-58.)  árajánlatát 
fogadja el 14.893.330 Ft összeggel. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési szerződés 
megkötésére. 

 
 
II. NAPIREND: 
 

Az adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok fejlesztéseinek 
támogatására kiírt pályázat megtárgyalása és a pályázati alcélok kiválasztása 

 
Szabó Mihály polgármester: A Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság testületi 
ülés előtt szintén tárgyalta a pályázat benyújtására vonatkozó javaslatokat. Megkérem Siposné 
Kiss Mónikát, a bizottság elnökét ismertesse a javaslatukat. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő, bizottság elnöke: Az adósságkonszolidációs pályázattal 
kapcsolatban arról döntött a bizottság, hogy a ravatalozó felújítására vonatkozóan javasolja a 
pályázat benyújtását. Ha a felmérések és az árajánlat alapján marad még összeg, akkor 
javasolja a járdák felújításának folytatását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

76/2015.(VIII.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az adósságkonszolidációban nem 
részesült települési önkormányzatok fejlesztéseinek támogatására kiírt pályázatot 
benyújtja a) a település belterületén út, híd vagy járda építése, felújítása, karbantartása 
és c) köztemető felújítása, ravatalozó építése illetve felújítása, temetőközlekedési utak 
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építése, felújítása alcélokra a fejlesztéshez szükséges összeg 100 %-os mértékű 
támogatási igénnyel. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására és a 
szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 
III. Egyebek: 
 
a.) Befektetői területigénnyel kapcsolatos tájékoztatás 
 
Szabó Mihály polgármester: Fodor Tibor ügyvezetővel, aki fűszerkeverék és adalékanyag-
gyártó egységet szeretne megvalósítani a településen, felvettem a kapcsolatot. Személyesen járt 
a településen, elmondta, hogy kb. 50 települést keresett meg, kértem jelezzen, milyenek az 
esélyeink. Jelezte, hogy az első 10 település között vagyunk, akikkel egyeztet, szimpatikus 
számára Palotás, de kéri, hogy fogadjuk el, hogy a 21-es út melletti területek kedvezőbbek. 
Javasoltam, hogy a területre vonatkozóan kidolgozzuk a közműhálózat jelenlegi helyzetét, 
szükség esetén a területre való bevitelét, a művelésből való kivonást költségelve, készíttetnénk 
egy jelenlegi állapotfelmérést. Nagyon pozitívnak tartja, ha ezt elkészítjük, és bízik benne, 
hogy előre tudunk majd lépni. Javaslom, hogy a későbbiekben testületi ülésre hívjuk meg 
további egyeztetésekre, megbeszélésre. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Mindenképpen előre kell egyeztetni, nagy közfelháborodást 
keltene az ingyenesség, annak ellenére is, ha azt mondaná 10-15 embert foglalkoztat, ezt 
fontolóra kell, hogy vegye a testület. 
 
Bejelentések: 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A Bocskai, Sugár és Hunyadi utak állapota nagyon rossz, 
meg vannak süllyedve, sikerült-e már előbbre jutni a beruházóval? 
Az orvosi rendelő parkosításáról már korábbi testületi ülésen beszéltünk, ez ügyben történt már 
valami? 
 
Szabó Mihály polgármester: Az utak itt-ott fel lettek aszfalttal töltve, a beruházó annyit kért, 
hogy várjunk még egy kicsit süllyedni fog és azt követően helyreállítják. Mindenképpen 
kérem, hogy záros határidőn belül készítsék el a javítást. 
Az orvosi rendelő parkosításával kapcsolatban látványterv készítése folyamatban van. 
A régi orvosi rendelő hasznosításával kapcsolatban is a későbbiekben állást kell foglalni, kérek 
javaslatokat arra vonatkozóan. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A Horgásztanya mellett lerakott felmart aszfaltot is el 
kellene már szállítani, a Horgászegyesület részéről írásban is megküldök egy kérelmet, majd 
erre vonatkozóan írásban szeretnék információt kapni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Bejelentem, hogy szeretnék lemondani az iskolai Intézményi 
Tanácsi tagságomról és a Palotási Hírek szerkesztőbizottsági tagságomról. Az egyik indokom, 
hogy nagyon sok elfoglaltságom van, a másik pedig, hogy az Általános Iskolai Intézményi 
Tanács tisztsége gyakorlatilag meg sem alakult, ennek nem látom értelmét. A Palotási Hírek 
szerkesztőbizottságába pedig úgy érzem, hogy alkalmasabb személyt kell keresni. 
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Szabó Mihály polgármester: Az iskolai Intézményi Tanácsról annyit, tudok, hogy nehezen 
alakult meg. Következő testületi ülésre előkészítjük új tag delegálását, mivel a testületből 
mindenképpen szükséges delegálni egy személyt. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: A Szabadság úti lakók már többen jelezték, hogy amióta 
szennyvízcsatorna rákötésre került bűz van ezen a részen, valamint a Szőlő út végén is. 
A Rózsa úti üvegtároló konténer megtelt, el kellene szállítatni és mindenképpen kellene egy 
másik konténer is a településre. 
Kérdezném továbbá, hogy a kaposvári hulladéktároló edényeknek mi lesz a sorsa?  
 
Szabó Mihály polgármester: Vizsgáltattam már több alkalommal, hogy valóban van-e bűz, az 
igazgatóval is egyeztettem, és kértem, hogy mindenképpen együtt nézzük meg a helyszínt.  
Kaptam választ a kérdésre a hulladékszállító cég vezetőjétől, legyünk türelemmel 
szeptemberig, akkor érkeznek a nagy űrtartalmú  edények. 
A kaposvári cég felajánlotta, hogy vásároljuk meg az edényeket, jeleztük, hogy nem kívánjuk 
megvásárolni azokat. Legutóbb azt kérték, hogy segítsünk az edények összegyűjtésében a 
lakosságtól, ezt nem tudjuk megoldani, nekik valószínűleg nem éri meg összegyűjteni. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester megköszöni a 
képviselők jelenlétét, a testületi ülést bezárja. 
 
 
 

Kmf. 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                            jegyző 


